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Artikel 33 
Schriftelijke vragen

Woensdag 2 september vindt er een interactieve bijeenkomst plaats over het 
buitengebied in beweging. De bijeenkomst wordt door de gemeente Leudal 
georganiseerd en vindt plaats in het dorp Haler. Door de corona zou vooraf 
aanmelden vereist zijn, en wordt er een beperkt aantal mensen toegelaten. 
Deelnemers zouden gekozen worden vanuit verschillende sectoren en 
invalshoeken.

Het CDA krijgt nu vanuit verschillende hoeken opmerkingen over de selectie 
van genodigden en heeft daarom enkele vragen:
                1. Hoeveel aanmelden zijn er bij de gemeente binnengekomen?
                2. Welke criteria neemt men mee ter beoordeling van de selectie?
                3. Zijn de genodigde/selectie een afspiegeling van het ratio 
wonende in het buitengebied en licht het antwoord toe?
                4. Krijgen de mensen mogelijkheid om na verslaglegging van de 
bijeenkomst schriftelijk aanvullingen of verbeteringen in te dienen?
                5. Welke input hoopt de gemeente te krijgen?
                6. Hoe gaat de gemeente de verkregen input gebruiken?

Als gemeente moeten we waken dat we niet een scheef beeld gaan creëren 
over het buitengebied. Maak eerst inzichtelijk wat er goed gaat en wat er 
minder goed gaat in het buitengebied. Stel daarna de vraag in hoe veel 
gevallen gaat er iets mis in het buitengebied en hoe kan en daar op inspelen.
Kort om laat emotie niet de overhand nemen in het bepalen van beleid in het 
buitengebied.

Tot slot mocht de gemeente meer kennis en kunde willen verkrijgen over het 
buitengebied en ideeën hieromtrent willen uitwisselen dan staan wij als CDA 
hier graag voor open.

Datum: 1 september 2020Ambtelijk advies
Advies:

1. Er zijn binnen de reactieperiode 30 aanmeldingen binnengekomen. Na 
het verstrijken van de reactieperiode zijn nog 3 aanmeldingen 
binnengekomen. Wij hebben 25 deelnemers geselecteerd (zie ook het 
antwoord op vraag 2). Drie mensen die zich eerder hadden aangemeld, 
hebben zich inmiddels afgemeld. Voor personen die aanvankelijk niet 
waren geselecteerd, maar hierop hebben gereageerd toch graag te 
willen komen, is alsnog een plek geboden. 

2. Wij willen in gesprek met drie groepen; ondernemers, inwoners en 
belangenbehartigers. Wij vinden het belangrijk dat alle drie groepen 
evenredig vertegenwoordigd zijn. Bij de selectie hebben wij één persoon 
per organisatie of huishouden uitgenodigd. Leden van raad of commissie 
zijn voor deze bijeenkomst niet uitgenodigd, omdat hiervoor een aparte 
bijeenkomst voor commissie- en raadsleden wordt georganiseerd. In die 
bijeenkomst horen wij graag uw ideeën over dit onderwerp. 
Voor wat betreft de afmeldingen geldt, dat deze plekken zijn ingevuld 
door mensen die zich hadden aangemeld, maar niet tot de eerste 
selectie behoorden. 



3. De drie groepen zijn in – min of meer – gelijke omvang en zijn – voor 
zover ons bekend – geen clusters van inwoners. Er zijn 8 inwoners, 10 
ondernemers en 7 belangenbehartigers uitgenodigd. 

4. Iedereen die zich heeft aangemeld, ontvangt na afloop van de 
bijeenkomst de handouts van de presentaties en een verslag van de 
bijeenkomst. Zo kunnen mensen die niet aanwezig konden zijn, toch de 
informatie ophalen en desgewenst een reactie geven. De ingekomen 
reacties zullen wij betrekken in onze overwegingen bij de 
totstandkoming van de visie.

5. De bijeenkomst heeft een tweeledig doel. Ten eerste de doelgroep 
informeren over en enthousiast maken voor de agrarische 
ontwikkelingen in het Leudals Buitengebied en ten tweede de doelgroep 
laten meedenken over de agrarische ontwikkelrichting; hoe willen we 
functies (gebiedsgericht) toedelen? Want niet alles kan, overal. 

6. De opgehaalde informatie wordt gebruikt voor het opstellen van een 
agrarisch ontwikkelkader. De agrarische sector is belangrijk voor de 
gemeente Leudal; het is immers een van onze grootste sectoren. 
Omwille van een goed evenwicht tussen de verschillende functies in en 
van het buitengebied en omwille van het scheppen van duidelijkheid 
naar de toekomst toe, willen wij keuzes voorleggen aan de raad; niet 
alles kan en niet alles kan overal. Gemaakte keuzes en lange termijn 
visie leggen wij vast in het agrarisch ontwikkelkader.  Het agrarisch 
ontwikkelkader zal deel uitmaken van de Omgevingsvisie. Het vormt als 
het ware een van de bouwstenen. Andere bouwstenen zijn onder meer 
Wonen, Economie, Recreatie & Toerisme. De omgevingsvisie wordt 
vertaald in Uitvoeringsplannen of Uitvoeringsprogramma’s.
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